
Motion angående kommunalt återbruk

Lekeberg är nu en miljödiplomerad kommun och det är en viktig del i det
förändringsarbete kommunen arbetar för och vill fortsätta att utveckla.

Det handlar också om de små mentala och enkla materiella förändringar vi kan göra i
vardagen. En sådan sak är att ta vara på, reparera och återanvända de saker kommunen
redan investerat i.

Detta kan vi göra genom att skapa en uppsamlingsplats där olika verksamheter har
möjligheten att lämna in exempelvis möbler, böcker, teknik och textiler. Det kan vara
saker som en verksamhet inte behöver längre men skapar nya möjligheter för någon
annan.

Lekebergs kommun har tidigare diskuterat vikten av återbruk och idag finns det en stor
efterfrågan. Ett kommunalt återbruk ger kommunens investeringar längre livslängd,
minskar belastningen på vår miljö och arbetstillfällen.

En sådan verksamhet skapar även en plats för nya samarbeten mellan lokala företagare
och kommunala verksamheter. Det skulle exempelvis kunna göra det möjligt att ta emot
gåvor och restmaterial från lokala företagare, som kan använda för kreativt arbete på våra
förskolor och skolor. Ett koncept där företag och näringsliv möter våra unga i cirkulärt
tänk och delaktighet.

Miljöpartiet föreslår därför följande;

- Att kommunen skyndsamt ser över möjliga lokaler för kommunalt återbruk samt
tiltgängliggör denna för kommunala verksamheter.

- Att kommunen utreder möjligheten till samverkan med företag och näringsliv för att ta
vara på användbara och säkra restprodukter till förmån för förskola och skolas kreativa
arbete.
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